
Referat af D7-bestyrelsesmøde  

Mandag, den 29. april 2019 kl. 18.30  

Hos Pia, Mejbyvej 6, Bogensen  

Tilstede: Bettina, Helle, Chanette, Tine, Christine, Pia og Jørgen  

1. Nyt fra Formand 

a. Mail fra forbund gennemgået, og holdning hertil diskuteret 

b. DRF har nedsat udvalg til opstart af stævner 

c. TD til D-stævner diskuteret, med nuværende antal TD til rådighed er det ikke 

muligt at tilbyde – husk det også vil medføre merudgift til klub og distrikt 

 

2. Nyt fra kasserer 

a. Faktura netop udsendt til klubber, udfaktureret er lidt over budgetteret 

b. Mesterskab udstyr er indkøbt 

 

3. Nyt fra Sportsudvalg 

a. Stævner planlægges fortsat som vanligt, så stævner kan blot afholdes når 

disse igen tillades, alle afventer Go fra DRF 

b. Gennemgang af spørgeskema, konklusion vil blive gennemgået med 

klubberne til halvvejsmødet 

c. Vandrepokalerne blev gennemgået, vi er enige om de er fra en anden tid. Det 

blev besluttet at disse afskaffes og erstattes af plaketter. Plaketter anses for 

mere tidssvarende, nemmere at administrere, kan forud-produceres og 

uddeles til sidste stævne, kan beholdes og er billigere for distriktet end 

vandrepokal-ordningen 

d. Når vandrepokalen er udfases tilbydes de til evigt eje af mest vindende på 

vandrepokalen 

e. Jeannette står for årets dækkener 

f. Der afholdes et breddekursus i efteråret for rideskole underviserne 

 

4. Drøftelse af stævneplanlægning frem til marts 2021 

a. De klubber der har måttet aflyse stævner tilbydes omplanlægning efter 

genåbning. Tilbudte terminer bliver hvor der er plads i kalenderen, efter D7’s 

vanlige retningsliner om tid mellem stævner. Allerede tildelte stævner fratages 

IKKE klubber 

 

5. Repræsentantskabsmødet 

a. Er det kommunikeret det holdes digitalt? Har klubberne fået info om hvordan 

det afholdes og hvordan der stemmes? Det virker ikke som om alle klubber 

har samme information. 

 

6. Evt. 

a. Fremadrettet vil klubberne bære større del af ansvar for tidtagningsudstyret. 

Der vil være en checkliste der skal gennemgås, ligesom klubben selv er 

ansvarlig for opladning af batterierne FØR stævnet 


